
 
 

 

      

 

Bestyrelsesmøde 
Onsdag d. 22. januar 2025 kl. 19.00 – 21.00 

Personalerummet - Christinelystskolen 

 
Deltagere: Kristoffer, Gustav, Thea, Camilla, Mathis, Laura, Trine, Else Marie, Malene 

   Tina J, Tinna L, Mie, elevrepræsentanter  
 
Fraværende: Tina J, Kristoffer, Trine, elevrådet.  
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1. Nyt  fra 

• Formand  

• Ledelse 

• Personale 

• Elevråd 

• Andre 
Orientering 
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Ledelse: Der afholdes samtaler i morgen til et 

barselsvikariat fra slut februar og frem til sommer.  

Kvalitetsrapporten roder vi i, der er ”nyt” fra dag til dag. 

Den lokale aftale ligner meget det vi har i dag.  

Juniormesterlærer bliver en mulighed fra det 

kommende skoleår. I hvilken form og hvor det skal 

placeres er sendt i høring.  

Vi er så småt begyndt at planlægge det kommende 

skoleår.  

Morgensang er en mulighed for alle årgange til næste 

år. Det kommer I til at høre mere om.  

Personale: Udskolingen kører skriftlige øveprøver for 9. 

klasserne, så de øver sig på, hvordan det bliver at gå til 

prøve i foråret. Vi har besøg fra Krisecenteret i alle 

udskolingsklasser, med et forløb under overskriften 

”Ung uden vold”.  

Der er kolleger, der er kommet hjem fra udveksling i 

Tyskland. Et Erasmus+ projekt. Mellemtrinnet har 

festuger, og har gang i at arrangerer fælles morgensang 

med indskolingen en gang om måneden.  

Netcafé i SFO forsøger sig med et nyt program, der er 

lillebroren til TIK- TOK. Børnene må ikke lave en bruger, 

da der er en aldersgrænse for dette.  

 

Andet: Dele af skolebestyrelsen problematiserer at 

ordningen ”Mobilfri overbygning” går i gang her efter 

vinterferien og frem mod sommerferien i en 

forsøgsordning. De kunne ønske sig at eleverne fik 



 
 

 

      

besked i bedre tid om at denne regel gælder fra uge 8. 

Dele af bestyrelsen finder det bedre at starte forsøget 

op efter sommerferien.  

Lærerne fra udskolingen tager tankerne med til 

kollegerne – der genovervejer, hvornår de starter eller 

om de fastholder opstart i uge 8.  

 

2. Alkoholforebyggelse  

• Klaus og Kenneth fra 

UngLemvig deltager og 

kommer med oplæg 

• Emil, SSP medarbejder fra 

skolen deltager 

• Eksisterende tiltag og 

eventuelle udvidelser 
Diskussion og evt. beslutning 
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Bilag : Materiale fra Alkohol og forældre 

 

En præsentation af ”Fælles om ungelivet”.  Der kan 

læses mere om projektet på 

www.fællesomungelivet.dk   

Vi har særlig fokus på: Skolen som beskyttende 

faktor. Klaus og Kenneth besøgte skolen i december 

og lavede en undersøgelse blandt vore 

udskolingselever for at blive klogere på dem. De vil 

gerne arbejde med 7. klasserne; Camp Ung. Der 

afholdes temadage den 17. og 18. juni – omkring 

fællesskaber, social pejling, holdningsdannelse og 

grænser. Der inviteres til forældrearrangement den 

18. juni om aftenen, hvor der skal laves 

alkoholaftaler i de enkelte klasser.  

Emil SSP – giver udtryk for at der forsøges at lave 

fælles alkoholaftaler i klasserne på 

forældremøderne i starten af skoleåret. I år har der 

ligeledes været arrangeret skolefest for 

overbygningseleverne uden alkohol.  

9. klassernes sidste skoledag – det overvejes 

hvordan vi bedst afholder denne.  

I den undersøgelse, der er lavet de sidste to år i 

klasserne, kan man fra i år trække tallene ud på 

klasseniveau. Klaus og Kenneth highlightede nogle 

fokusområder:  

• Arbejde forebyggende fremfor 

symptombehandle.  

http://www.fællesomungelivet.dk/


 
 

 

      

Næste møde:  Onsdag d. 3. marts 19.00 – 21.00 

• Sundhedsstyrelsens anbefalinger siger 

18 år.  

• Drik lidt mindre og gå senere i gang.  

 

Skolebestyrelsen umiddelbare tanker var:   

• At der oprettes forældreråd i hver 

klasse. Hvor der arrangeres to 

arrangementer om året uden alkohol.  

• De opfordrer til at Klaus og Kenneth 

deltager i det første forældremøde og 

vender tilbage sidst på skoleåret igen.  

Skolebestyrelsen må deltage til Camp Ung den 18. 

juni kl. 17-19.  

 

Skolebestyrelsen laver principper på mødet den 24. 

april.  

3. Evt og punkter til kommende 

møde 

 

• Dialogaftaler for skolen og de 

enkelte afdelinger 

• Skoleudviklingssamtale 

15 Elevrådet kunne deltage i et punkt om alkohol og 

rusmiddel principper.  

Debat om skolevejen – invitere Park og Vej.   


